
Zápisnica č. 6/2008 
z rokovania Kolégia rektora STU dňa 26. 5. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Maroš 

Finka, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Bakoš, Ľudovít Molnár, Alojz 
Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľudovít Petránsky, Oliver Moravčík, 
Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:  Dušan Petráš, Pavel Timár 
 
 
Program: 
 
1. Dotazník „Kvalita výučby a učiteľov na STU“ (pror. Kalužný) 
2. Stretnutie s veľvyslancami v SR (pror. Petráš) 
3. 3. reprezentačný ples STU (pror. Petráš) 
4. Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu profesor (pror. Redhammer) 
5. Príprava STU na projekty centier excelentnosti a budovania Výskumného centra STU 

(pror. Redhammer) 
6. Informácia o Výročnej správe o hospodárení STU v roku 2007 a Návrh rozpočtu na rok 

2008 (kvestorka Žideková) 
7. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Dotazník pre kvalitu vzdelávania na STU (pror. Kalužný) 
2) Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami v SR (pror. Petráš) 
3) 3. reprezentačný ples STU (pror. Petráš) 
4) Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu profesor (pror. Redhammer) 
5) Príprava STU na projekty centier excelentnosti a budovania Výskumného centra STU 

(pror. Redhammer) 
6) Rámcové pravidlá ŠVOČ (pror. Kalužný) 
7) Návrh na udelenie Plakety STU v Bratislave 
 
 
K bodu 1 Dotazník „Kvalita výučby a učiteľov na STU“ (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Prorektor Kalužný predložil návrh dotazníka pre kvalitu vzdelávania pre 

študentov. V diskusii vystúpili dekani Vajda, Moravčík, Molnár, Kopáčik a 
zástupca študentov. Ich pripomienky sa týkali nebezepečenstva zníženia 
efektívnosti zisťovania z dôvodov paralelnosti dotazníkového zisťovania na 
fakultách a celouniverzitne, poukázali na potrebu zabezpečiť ochranu 
osobných údajov, formulácií v hodnotení učiteľov, podporili elektronickú 
formu dotazníka. Na otázky a pripomienky reagoval pror. Kalužný. 

Dekan MTF 
STU Moravčík: 

Vyslovil svoj nesúhlas s akýmkoľvek nútením študentov vyjadrovať sa 
prostredníctvom dotazníkov. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Podčiarkol potrebu premietnuť výsledky zisťovania do konkrétnych 
opatrení, inak nie je možné získať študentov pre toto zisťovanie. 

 
 
 



Uznesenie KR STU č. 1/6/2008 
Dotazníkové zisťovanie sa na STU bude realizovať kontinuálne s uzávierkou v období 
zápočtového týždňa LS elektronickou formou, vyhodnocovať sa bude ku koncu 
akademického roka. 
 
 
K bodu 2 Stretnutie s veľvyslancami v SR (pror. Petráš) 
  
Rektor Báleš: Písomný materiál uviedol v zastúpení pror. Petráša pán rektor a pozval na 

stretnutie pánov dekanov všetkých fakúlt STU. K informácii predloženej 
v písomnej forme neboli žiadne pripomienky. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/6/2008 
KR STU berie na vedomie informáciu o stretnutí Vedenia STU s veľvyslancami 
akreditovanými v SR. 
 
 
K bodu 3 3. reprezentačný ples STU (pror. Petráš) 
  
Rektor Báleš: Materiál predložený v písomnej forme uviedol v zastúpení pror. Petráša  

rektor STU. Zdôraznil snahu vedenia univerzity nadviazať na tradície, pričom 
organizátorom by mala byť STU a fakulty STU. Ples by mal byť zároveň 
pokračovaním plesovej tradície FEI, SvF a MtF, čo by malo byť deklarované 
aj v pozvánke. 
Páni dekani Petránsky, Bakoš, Molnár a Moravčík vyslovili za svoje fakulty 
podporu organizácii univerzitného plesu. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Podporil zámer, avšak SvF by sa nerada vzdala plesu stavbárov. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Upozornil na skutočnosť, že príprava plesu FEI je v chode. 

Rektor Báleš: Rektor STU vyslovil nesúhlas s paralelnosťou dvoch plesov a vyzval dekana 
SvF STU Kopáčika, aby prehodnotil zámer organizovať paralelne ples SvF. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/6/2008 
Na základe pozitívnych vyjadrení absolútnej väčšiny dekanov fakúlt STU sa 3. reprezentačný 
ples STU uskutoční dňa 16. 1. 2008. 
 
 
K bodu 4 Kritériá na získanie titulu docent a kritériá na získanie titulu 

profesor (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Rektor STU Báleš uviedol tento materiál a požiadal pror. Redhammera, aby 
podal vysvetlenie k jeho obsahu. Nasledovala diskusia k predloženému 
návrhu. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Poukázal na odlišnosť kritérií v jednotlivých pracovných skupinách AK 
Vlády SR, na problém nenahraditeľnosti istých skupín parametrov medzi 
sebou a odporučil vyčkať na predpis z MŠ SR, aj keď považuje za potrebné 
definovať na univerzite isté zjednocujúce postupy. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Považuje predložený materiál za dobrý krok, neodporúča ponechať 
rozhodovanie na akúkoľvek komisiu, považuje za potrebné materiál v diskusii 
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doladiť (či napr. je nutnou podmienkou pôsobenie na STU, či je vhodné 
kritérium popularizačných publikácií a pod.). 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Víta tento návrh i keď upozorňuje na možno príliš náročné niektoré kritériá 
v porovnaní s vonkajším prostredím. 

Dekan FA STU 
Petránsky: 

Podporil návrh a poukázal na potrebu a priestor na akceptovanie špecifík FA 
STU v rámci návrhu kritérií. 

Dekan MTF  
STU  Moravčík: 

Vyslovil podporu a poukázal na možnosť ešte užšieho zjednotenia kritérií 
medzi fakultami STU. 

Dekan SjF  
STU Šooš: 

Upozornil na väzbu na kritériá MŠ SR. 

Rektor Báleš: Diskusiu ukončil s požiadavkou aby do 6. júna 2008 dali písomne svoje 
pripomienky. Materiál bude zosúladený s pripomienkami dekanov fakúlt, 
členov VR a vyhláškou MŠ SR. 

 
Úloha KR STU č. 1/6/2008 
Rektor STU ukladá dodať písomne pripomienky k materiálu „Kritériá na udelenie titulu 
docent a kritériá na udelenie titulu profesor na STU“. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 6. 06. 2008 
 
 
K bodu 5 Príprava STU na projekty centier excelentnosti a budovania 

Výskumného centra STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Upozornil na 
problematické formulácie vo výzve na podávania projektov. Rektor STU 
informoval o záveroch rokovania vedenia STU 26.5.08 v tejto veci.  

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Informoval o pripravenosti SvF STU pripraviť projekty v oblasti 
inteligentných stavieb a v oblasti vodného hospodárstva. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Položil otázky na stratégiu vo vzťahu k ponukám na spoluprácu pri podávaní 
projektov z prostredia mimo STU. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Podporil zastrešenie univerzitou a podčiarkol potrebu jasnej odbornej 
profilácie centier excelencie. 

Dekan SjF  
STU Šooš: 

Informoval o rokovaní hosp. rady na SjF a ponúkol možnosť vystúpenia  
prorektora Redhammera na ňom. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/6/2008 
KR berie na vedomie informáciu o príprave STU na podávanie projektov v oblasti centier 
excelencie. 
 
Uznesenie KR STU č. 3/6/2008 
Rektor STU zaväzuje dekanov fakúlt STU, že oni ani ich podriadení nebudú vo veci prípravy 
a podávania projektov financovaných zo štrukturálnych fondov konať v mene univerzity. 
 
 
K bodu 6 Informácia o Výročnej správe o hospodárení STU v roku 2007 

a Návrhu rozpočtu na rok 2008 (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala, že STU dosiahla za rok 2007 kladný hospodársky výsledok vo 
výške 48,016 mil. Sk. Poukázala na povinnosť tvoriť štipendijný fond 
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z objemu výberu poplatkov za prekročenie nadštandardnej dĺžky štúdia. 
Navrhla aby hospodársky výsledok bol premietnutý do rezervného fondu 
príslušnej zložky STU. Osobitné usmernenie bude vydané k obstarávanie 
majetku z rezervného fondu. Poukázala na povinnosť zriadenia fondu na 
podporu zdravotne postihnutých študentov. Fakulty navrhli rozpočet 
jednotlivých súčastí avšak bude potrebné návrhy doladiť (MtF, FEI) 
v položke tvorby a použitia výnosov fondov. Požiadala dekanov fakúlt 
o doručenie komentáru a podkladov k výročnej správe podpísaných dekanmi 
(podpis tajomníkov fakúlt nestačí). 

Rektor Báleš: Informoval o liste dekanom fakúlt STU vo veci uvoľnenia finančných 
prostriedkov za účelom spolufinancovania zahraničných projektov, 
rozvojových projektov vo výške 10 mil. Sk a 600 000.- Sk na obstaranie 
motorového vozidla.  
Dekan FIIT STU Molnár navrhol spoločné obstaranie motorových vozidiel. 
Rektor STU súhlasil a informoval, že za obstarávanie bude zodpovedný 
prorektor Janíček. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/6/2008 
Kolégium rektora berie na vedomie informáciu o Výročnej správe o hospodárení STU v roku 
2007 a Návrhu rozpočtu na rok 2008. 
 
 
K bodu 7 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Predložil návrhy na udelenie Plakety STU pánom Jaroslavovi Mlynčekovi a Petrovi 
Kollárikovi. 

 
Uznesenie KR STU č. 4/6/2008 
KR STU súhlasí s udelením Plakety STU pánom Jaroslavovi Mlynčekovi a Petrovi 
Kollárikovi pri príležitosti ich životného jubilea za prínos pre rozvoj STU v Bratislave. 
 
2) Rektor Báleš: 

- Oznámil, že nasledujúce rokovanie KR STU bude 30. 6. 2008 spolu s doktorandský-
mi promóciami. 

- Požiadal dekanov fakúlt STU o dodanie zoznamov študentov samoplatcov (riadne 
zapísaných na štúdium) ako aj o predloženie zmlúv s agentúrami a fyzickými 
osobami, ktoré sa dotýkajú plateného štúdia zahraničných študentov na STU. 

- informoval o jednotnom postupe a zmluvách pre všetkých študentov samoplatcov 
a sprostredkovateľské agentúry zo zahraničia. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

- Upozornil na potrebu dodržiavať harmonogram pre prípravu diplomov. 
- Informoval o povinnosti zverejniť podmienky pre prijímacie konania na štúdium do 

20.9. 2008. 
 
4) Prorektor Janíček: 

Upozornil na potrebu dodržať postup pri predkladaní investičných zámerov. 
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5) Zástupca študentov Česelský: 
Požiadal o stretnutie vo veci vyjasnenia právneho postavenia Multimediálneho centra. 

 
6) Predseda UOO STU Kovár: 

Upozornil na povinnosť zriadiť na fakultách Komisie pre bezpečnosť a ochranu zdravia 
pri práci. Rektor STU 124/2006 par. 20 Komisie pre bezpečnosť a ochranu zdravia pri 
práci. 

 
Úloha KR STU č. 2/6/2008 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU zriadiť komisie BOZP tam, kde ešte nie sú. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 15. 06. 2008 
 
7) Dekan FEI STU Vajda: 

Predložil návrh na udelenie Plakety STU pre prof. Pavla Horňáka, DrSc. pri príležitosti 
odchodu do dôchodku za celoživotné dielo v oblasti vedy, výskumu a v pedagogickej 
činnosti. 

 
Uznesenie KR STU č. 5/6/2008 
KR STU súhlasí s udelením Plakety STU prof. Pavlovi Horňákovi, DrSc. pri príležitosti 
odchodu do dôchodku za celoživotné dielo v oblasti vedy, výskumu a v pedagogickej 
činnosti. 
 
8) Dekan MTF STU Moravčík: 

Informoval o liste vo veci nového mzdového systému. 
 
9) Dekan SjF STU Šooš: 

- Informoval o otvorení centra transferu technologickej kvality. 
- Požiadal o zjednocujúce usmernenie vo vzťahu k študentom v III. stupni 

predovšetkým vo vzťahu k dovolenkám a pod. 
 
Úloha KR STU č. 3/6/2008 
Rektor STU vyzval dekanov fakúlt STU, aby dodali pror. Kalužnému písomné námety na 
riešenie problémov v III. stupni VŠ štúdia. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 15. 06. 2008 
 
10) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Požiadal o informáciu vo veci vyrovnania dlžôb nájomcov v priestoroch SvF STU. 
 
11) Dekan FA STU Petránsky: 

Informoval o príprave medzinárodnej akreditácie FA STU. 
 
12) Dekan FIIT STU Molnár: 

- Opýtal sa na perspektívy nového platového poriadku na STU.  
- Vyzdvihol podujatie organizované pror. Kalužným v oblasti autorských práv 

študentských prác.  
Pror. Kalužný  
informoval o príprave licenčných zmlúv na študentské práce avšak poukázal na 
nevyhnutnosť väčšieho časového priestoru pre ich prípravu a teda je problém proces 
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urýchliť. 
Dekan MTF STU Moravčík  
upozornil na potrebu brániť sa plagiátorstvu pri študentských prácach. 
Pror. Redhammer  
poukázal na neprijateľnosť súčasného právneho stavu vo veci ochrany práv pedagógov 
pri autorstve nimi vedených študentských prác. 
Rektor Báleš 
informoval o zámere MŠ SR obstarať software na boj s plagiátorstvom. 

 
 
 
 
Zapísal: Prof. Ing. arch. Maroš FINKA, PhD. 
 
 
 
 
Zápisnicu overil: 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc. - rektor STU 
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